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      Аннотация

    
        
          Объект исследования: современный финансовый рынок во всем мире. 
Предмет исследования: перспективы и риски существования криптовалюты в России.
Методы исследования: метод научного анализа и синтеза, применение сравнения финансовых систем многих стран, статистика и прогнозирование.
Полученные результаты и их новизна: Новизна полученных полученных результатов заключается в разработке теоретико-методологических основ модернизации системы денежного обращения в России и внедрения в нее криптовалюты. Результаты исследования будут составлять концептуальную основу для практического совершенствования финансовой системы России. 
Область возможного практического применения: в деятельности органов государственной власти по разработке государственных прогнозных документов и стратегий
Исследования и разработки: анализ мирового крипторынка, а также особенностей положения и перспектив развития биткоина в Российской Федерации.
        

        
          Object of research: modern financial market around the world.
Subject of research: prospects and risks of cryptocurrency existence in Russia.
Research methods: method of scientific analysis and synthesis, application of comparison of financial systems of many countries, statistics andforecasting.
 The results obtained and their novelty: The novelty of the results obtained consists in the development of theoretical and methodological foundations for the modernization of the monetary circulation system in Russia and the introduction of cryptocurrency into it. The results of the research will form the conceptual basis for practical improvement of the Russian financial system.
Scope of possible practical application: in the activities of public authorities in the development of state forecast documents and strategies
Research and development: analysis of the global crypto market, as well as the specifics of the situation and prospects for the development of bitcoin in the Russian Federation.
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